
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από τα πρακτικά της με αριθμό 7ης/2018 συνεδρίασης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου το Σάββατο 21 Απριλίου 2018 με τηλεδιάσκεψη. 
 
Αριθ. Απόφασης 65-7/2018  ΠΕΡΙΛΗΨΗ:  Τρόποι αντιμετώπισης της 
άναρχης κοπής των ελαιοδένδρων και της παράνομης εμπορίας ξύλου στον 
Κερκυραϊκό Ελαιώνα 
 
Στην Κέρκυρα σήμερα ημέρα Σάββατο  21 Απριλίου 2018 και ώρα 10:00 
συνήλθαν στις αίθουσες συνεδριάσεων των Περιφερειακών  Ενοτήτων ως  
εξής:  
ΚΕΡΚΥΡΑ :Αίθουσα συνεδριάσεων της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων (Αλυκές 
Ποταμού)  
ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑ:  Διοικητήριο -Αργοστόλι /Πλατεία Βαλιάνου, 
ΖΑΚΥΝΘΟΣ: Διοικητήριο  - 21ης Μαΐου 
ΛΕΥΚΑΔΑ: Διοικητήριο - Αντ. Τζεβελέκη 
 
τα  μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας  Ιονίων Νήσων που 
αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 25ης Μαΐου 2014 και ανακηρύχθηκαν με 
την υπ΄ αριθμ.827/2014 απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Κέρκυρας, 
κατόπιν  της με αριθμ. πρωτ. οικ. 31773/12644/13-4-2018 προσκλήσεως  του 
Προέδρου του Περιφερειακού Συμβουλίου κου Μωραΐτη Χρήστου, η οποία 
επιδόθηκε μέσα στη νόμιμη προθεσμία, σύμφωνα  με τις  διατάξεις των 
άρθρων 165, 167,168 του Ν.3852/2010 και του άρθρου 6 παρ. 9 του Ν. 
4071/11-4-2012. 
 
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν :  

1. Χρήστος Μωραΐτης του Γερασίμου, Πρόεδρος του Π.Σ. 
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου 
3. Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις 
4. Διονύσιος – Φώτιος (Σάκης) Τσούκας 
5. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
6. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ – Σωτηρίου 
7. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
8. Σπυριδούλα – Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου  
9. Κων/νος Γκούσης του Θεοδώρου  
10. Μαρίνα Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
11. Σπυρίδων Βλαχόπουλος του Βασιλείου  
12. Ιωάννης Κουλούρης του Ανδρέα 
13. Θεόδωρος Μπούκας του Ιωάννη 
14. Σταύρος Γρηγόρης του Γεωργίου 
15. Λουκία Κατωπόδη του Αντωνίου 
16. Παναγιώτης Φιλίππου του Γεωργίου 
17. Ανδρόνικος (Νικόλας) Βαλλιανάτος του Σωτηρίου 
18. Αικατερίνη Βαγγελάτου του Γερασίμου 
19. Σουσσάνα Πεφάνη του Αγγέλου 
20. Νικόλαος Ποταμίτης του Βαπτιστή 



21. Θεόδωρος Καμπίτσης του Αναστασίου 
22. Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου 
23. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
24. Παναγιώτης (Τάκης) Μεταλληνός του Νικολάου 
25. Θεόδωρος Βερύκιος του Δημητρίου 
26. Γεώργιος Τσιλιμιδός του Γεράσιμου 
27. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος 
28.  Ιωάννης Κορφιάτης του Χαραλάμπους 
29. Αλέξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου 
30. Αναστάσιος (Τάσος) Σαλβάνος του Στεφάνου 

 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:  

1. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη, Αντιπρόεδρος του Π.Σ. 
2. Δημήτρης Μπιάγκης του Σπυρίδωνος, Γραμματέας του Π.Σ  
3. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
4. Σπυρίδων Τσιντήλας του Χρυσοστόμου 
5. Ευστάθιος - Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
6. Χαρίλαος Μαρκουτσάς του Διονυσίου 
7. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
8. Χρύσανθος Σαρλής του Μιχαήλ 
9. Πραξιτέλης Σούνδιας του Δημητρίου 
10. Χαγιάννης Σπυρίδων (Καμπάνης) 
11. Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου 
 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο σαράντα ένα 
(41) Περιφερειακών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  τριάντα (30) και ο 
Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 
 
Στη συνεδρίαση ήταν παρόν ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Θεόδωρος 
Γαλιατσάτος, ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Κεφαλονιάς κ. Παναγής 
Δρακουλόγκωνας και ο  Αντιπεριφερειάρχης  Π.Ε  Λευκάδας κ. Θεόδωρος 
Χαλικιάς και ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Ζακύνθου κ. Ελευθέριος 
Νιοτόπουλος. 
                                      --------Παράλειψη----------- 
 
Μετά τη συζήτηση του 1ου θέματος Η.Δ. προσήλθε ο Περιφερειακός 
Συμβουλος κ. Δημήτριος Μπιάγκης του Σπυρίδωνος. 
Μετά τη συζήτηση του 2ου θέματος προσήλθε ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. 
Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη, Αντιπρόεδρος του Π.Σ.. 
Μετά τη συζήτηση του 7ου θέματος προσήλθε ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ.  
Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου. 
                                      --------Παράλειψη----------- 
                                       
Θέμα 11ο Η.Δ: Τρόποι αντιμετώπισης της άναρχης κοπής των ελαιοδένδρων 
και της παράνομης εμπορίας ξύλου στον Κερκυραϊκό Ελαιώνα 
 

--------Παράλειψη---------- 
 

Με την έναρξη της συζήτησης ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Παναγιώτης 
(Τάκης) Μεταλληνός του Νικολάου εισηγήθηκε τα κάτωθι:  
 



ΠΡΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟ Π.Σ. ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

Κέρκυρα 27/02/2018 

«Τρόποι αντιμετώπισης της άναρχης κοπής των ελαιοδένδρων 
και της παράνομης εμπορίας ξύλου στον Κερκυραϊκό Ελαιώνα» 

Μέχρι και τις αρχές της δεκαετίας του 1980 η οικονομία του νησιού 

μας στηρίζονταν σε μεγάλο βαθμό στην ελαιοκαλλιέργεια. 

Ήταν η Κέρκυρα από τις κορυφαίες ελαιοπαραγωγικές περιοχές της 

χώρας. 

Η μετέπειτα τουριστική έκρηξη όμως, μετατόπισε το ενδιαφέρον 

στην τουριστική οικονομία, εγκαταλείποντας έναν υπέροχο και 

παραγωγικό ελαιώνα τεσσάρων εκατομμυρίων δένδρων. 

Από το 1990 και μετά ουσιαστικά δεν υπάρχει ελαιοκαλλιέργεια, 

αλλά μόνον ελλαιοσυλλογή. Η παραγωγή ελαιολάδου μειώνεται 

δραματικά κατά χιλιάδες τόνους το χρόνο. 

Υπολογίζεται ότι η ετήσια απώλεια ακαθάριστου εισοδήματος από 

την κερκυραϊκή οικονομία ξεπερνά τα πενήντα (50) εκατομμύρια ευρώ 

(δύο περίπου φορές τα χρήματα που αφήνουν στην Κέρκυρα ετησίως οι 

700.000 τουρίστες των κρουαζιεροπλοίων). 

Ολόκληρος ο ελαιώνας μετετράπη σε ένα μείγμα κλαδιών και 

βατσουνιών με κίνδυνο ο ελαιώνας να εξελιχθεί σε δασική περιοχή. Γι’ 

αυτό και ο ΟΠΕΚΕΠΕ είχε χαρακτηρίσει μεγάλο μέρος του ως δασική 

έκταση και είχαν γίνει τότε αγώνες για την αποτροπή αυτής της εξέλιξης, 

ώστε οι παραγωγοί να εισπράττουν τις επιδοτήσεις. 

Ήταν η εποχή που όλοι περίμεναν μέσω των επιδοτήσεων χωρίς 

την ουσιαστική παραγωγική διαδικασία το συμπλήρωμα στις 

περισσότερες των περιπτώσεων, του εισοδήματός τους. 

Και αργότερα αυτός ο εγκαταλελειμμένος ελαιώνας να καρατομείται 

και να επιδεινώνεται η κατάσταση με τον ερχομό της οικονομικής 

κρίσης. 
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Η καλλιεργητική φροντίδα αντικαταστάθηκε σε πολλές περιπτώσεις 

από το εύκολο κέρδος της εμπορίας ξυλείας μέσα από την ασύδοτη 

παρέμβαση στον ελαιώνα. 

Η αντίδραση έπρεπε να υπάρξει. Πρωτοβουλίες, όπως η μελέτη 

εξυγίανσης του κερκυραϊκού ελαιώνα, ενημερωτικά φυλλάδια, πιλοτικές 

κλαδευτικές παρεμβάσεις, δημιουργία και ενεργοποίηση ελεγκτικών 

κρατικών μηχανισμών, υποχρεωτική αδειοδότηση κλαδέματος και 

αδειοδότησης μεταφοράς ξυλείας ήταν αναγκαίες και επιβεβλημένες. 

Οι ενέργειες αυτές φρέναραν την επέκταση του προβλήματος χωρίς 

την πλήρη επίλυσή του. 

Όμως μέσα από την διαδικασία αυτή προήλθαν και πολύ θετικά 

αποτελέσματα από πολλούς ελαιοκαλλιεργητές, οι οποίοι 

ακολουθώντας τους νόμους και την γεωπονική επιστήμη σήμερα 

απολαμβάνουν παραγωγές λαδιών υψηλής ποιότητας. 

Οι καιρικές συνθήκες των τελευταίων χρόνων και οι καλλιεργητικές 

φροντίδες που ακολούθησαν αρκετοί ελαιοκαλλιεργητές αποδεικνύει και 

στην πράξη, την εξαιρετική ποικιλία ελιάς που έχει η Κέρκυρα, την 

λιανολιά, η οποία στην γεωπονική βιβλιογραφία κατατάσσεται στις 

κορυφαίες του κόσμου και σε επίπεδο οργανοληπτικών στοιχείων. 

Από γεωπονικής πλευράς το κλάδεμα στα ελαιόδενδρα της 

Κέρκυρας είναι απαραίτητο σήμερα όσο ποτέ άλλοτε. 

Τα κλαδέματα διαφέρουν από δένδρο σε δένδρο και από περιοχή σε 

περιοχή. Λόγω της ιδιαιτερότητας των κλαδεμάτων είναι πολύ εύκολο 

στην ευρύτερη κοινωνία να περνά η αντίληψη ότι ένα βαθύ κλάδεμα 

είναι και καρατόμηση, σε ορισμένες δε περιπτώσεις η υπερβολή περί 

κρατομήσεως ξεπερνά την πραγματικότητα και αυτό φαίνεται σήμερα σε 

πολλά σημεία του ελαιώνα, που τα ορθολογικά κλαδεμένα δένδρα 

σήμερα προσφέρουν και καλή παραγωγή ελαιολάδου αλλά και καλή 

εικόνα του δένδρου (Αεροφωτογραφίες στον κερκυραϊκό ελαιώνα το 

αποδεικνύουν). 
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Προϋπόθεση λοιπόν των ορθολογικών κλαδεμάτων η σύνδεσή τους 

με την γεωπονική επιστήμη. 

Δεν μπορεί να γίνεται κλάδεμα χωρίς την καθοδήγηση και όπου 

υπάρχει δυνατότητα επίβλεψη από τους Γεωπόνους, οι οποίοι σήμερα 

είναι 8 στην Περιφέρεια με μέσο όρο ηλικίας άνω των 60 ετών και με 

προοπτική σε 2 χρόνια να μειωθούν περαιτέρω. 

Είναι ανάγκη λοιπόν να καθοδηγηθεί και να ελεγχθεί όποιος 

ενδιαφέρεται να κλαδέψει τα ελαιόδενδρά του, σε συνδυασμό με την 

άναρχη και σε πολλές περιπτώσεις ανεξέλεγκτη εμπορία της ξυλείας. 

Οι προϋποθέσεις ενός ορθολογικού κλαδέματος εμποδίζουν την 

αναρχία σ’αυτή την εμπορία. 

 

Είναι ανάγκη επομένως άμεσα να αποφασιστούν λειτουργίες που 

σκοπό να έχουν την εξυγίανση του ελαιώνα και γι’ αυτό προτείνω: 

1) Επικαιροποίηση της υπάρχουσας μελέτης εξυγίανσης του 

κερκυραϊκού ελαιώνα. 

2) Εφαρμογή πιλοτικών ορθολογικών κλαδεμάτων σε «νησίδες» 

ελαιοδένδρων από συνεργία υπό την καθοδήγηση των Γεωπόνων της 

Υπηρεσίας Αγροτικής Ανάπτυξης. Ασφαλώς η δαπάνη θα βαρύνει την 

Π.Ι.Ν. 

3) Καμπάνια ενημέρωσης των παραγωγών μας και με ενημερωτικά 

φυλλάδια για τους τρόπους κλαδέματος της λιανολιάς Κέρκυρας με το 

επιτρεπόμενο όριο κοπής καθώς και με στοιχεία για τις απαραίτητες 

καλλιεργητικές φροντίδες μετά το κλάδεμα (χρειάζεται ανατύπωση του 

ήδη υπάρχοντος από το 2004). 

4) Δημιουργία μητρώου των ήδη καρατομηθέντων ελαιοδένδρων και 

επιβολή ποινών, εάν μετά παρέλευση τετραετίας δεν υπάρξει συνέχιση 

των καλλιεργητικών φροντίδων 

5) Ο παραγωγός για να κλαδέψει οφείλει να αδειδοτηθεί από την 

ανάλογη υπηρεσία της Π.Ι.Ν. Μια διαδικασία που υπήρξε, 
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προσφέροντας θετικά αποτελέσματα και ιδιαίτερα σ’ αυτούς που είχαν 

την πρόθεση να λειτουργήσουν νόμιμα και σύμφωνα με την γεωπονική 

επιστήμη, και που σήμερα παράγουν εξαιρετικής ποιότητας λάδια. 

6) Ενεργοποίηση των συνεταιριστικών οργανώσεων για την 

συμμετοχή στην προστασία του ελαιώνα. 

7) Εντατικοποίηση των ελεγκτικών υπηρεσιών και ιδιαίτερα ο 

αυστηρός έλεγχος του Λιμεναρχείου Κέρκυρας στην παράνομη εξαγωγή 

ξυλείας. 

8) Αίτημα πρόσληψης Γεωπονικού Προσωπικού. 

 Τάκης Μεταλληνός 

 Περιφερειακός Σύμβουλος 

 Ιόνιος Πολιτεία 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Στη συνέχεια ο Επικεφαλής της παράταξης ¨Λαϊκή Συσπείρωση ¨  κ. 
Θεόδωρος Γουλής εισηγήθηκε τα κάτωθι:  
 

 

 
ΕΙΣΗΓΗΣΗ 

της ΛΑ.ΣΥ. Ι.Ν. στη συνεδρίαση του Π.Σ. 21/4/18 
 

ΘΕΜΑ: «              » 
 
Η απαξίωση της ελαιοκαλλιέργειας και πολλών άλλων δραστηριοτήτων  στη χώρα 
μας είναι αποτέλεσμα της Κοινής Αγροτικής Πολιτικής (ΚΑΠ), της ΕΕ που με 
συνέπεια εφαρμόζουν όλες οι κυβερνήσεις μαζί και η σημερινή. 
Στόχος της ΚΑΠ και των ελληνικών κυβερνήσεων είναι η οικονομική καταστροφή 
των φτωχών και πολλών μεσαίων αγροτών και η συγκέντρωση της γης και της 
παραγωγής σε καπιταλιστικές επιχειρήσεις. 
Έτσι έχουν καθιερώσει και υλοποιούν συγκεκριμένα αντικίνητρα για τους μικρούς 
παραγωγούς: 

- Ανεξέλεγκτες εισαγωγές ομοειδών προϊόντων από άλλες χώρες της ΕΕ (βλέπε 
τεράστιες εισαγωγές κρεάτων και τυροκομικών προϊόντων από Γαλλία – 
Ολλανδία - Γερμανία) και χώρες εκτός ΕΕ. 

- Απελευθέρωση των τιμών των αγροεφοδίων και περικοπή της όποιας 
επιδότησης υπήρχε (σε λιπάσματα, αγροτικά μηχανήματα, φυτοφάρμακα, 
ελαιοδίκτυα κλπ). 

- Αποκλεισμό όλων των φτωχών αγροτών και κτηνοτρόφων από τα λεγόμενα 
προγράμματα αγροτικής ανάπτυξης της περιόδου 2014-2020 πχ για τους 
ελαιοπαραγωγούς απαιτείται ιδιοκτησία τουλάχιστον 42 στρεμμάτων (δηλαδή 
550 ελαιοδέντρων) για να ενταχθούν σε κάποιο πρόγραμμα επιδότησης σε 
καλλιεργητικές φροντίδες…! Δηλαδή για την Κέρκυρα και τα άλλα Ιόνια 
Νησιά αποκλείεται από οποιαδήποτε επιδότηση το 80% των ελαιοπαραγωγών. 

- Σε αυτά τα αντιαγροτικά μέτρα προστίθεται η ανυπαρξία χρηματοδότησης σε 
έργα υποδομής που είναι απαραίτητα και για την ελαιοκαλλιέργεια (αγροτικοί 
δρόμοι, αρδευτικά έργα, ζώνες πυρασφάλειας). 

- Αντικίνητρα στην αγροτική παραγωγή είναι τα άγρια φορομπηχτικά μέτρα 
που έχουν επιβάλλει οι κυβερνήσεις ΝΔ και ΠΑΣΟΚ παλιότερα και ΣΥΡΙΖΑ 
– ΑΝΕΛ σήμερα (ΕΝΦΙΑ, μεγάλη αύξηση ασφαλιστικών εισφορών, μείωση 
του αφορολόγητου κλπ). 



- Σαν να μην έφταναν όλα αυτά πριν 1,5 μήνα σημειώθηκε κάθετη πτώση της 
τιμής πώλησης του λαδιού από 2,90 ευρώ / kgr πήγε στα 2 ευρώ / kgr εξαιτίας 
της εισαγωγής 70.000 τόνων Τυνησιακού λαδιού που είχε εγκρίνει η ΕΕ 
πέρυσι και υλοποιήθηκε φέτος. 

Ως συνέπεια αυτών των πολιτικών και των μέτρων υπάρχει απαξίωση και της 
ελαιοκαλλιέργειας, νέοι άνθρωποι δεν μπαίνουν στην παραγωγική διαδικασία γιατί 
δεν μπορούν να εξασφαλίσουν στοιχειώδεις συνθήκες διαβίωσης. 
Αποτέλεσμα της απαξίωσης της ελαιοκαλλιέργειας είναι και η ανεξέλεγκτη και ριζική 
κοπή ελαιοδέντρων. Η έλλειψη προοπτικής, η φτώχεια και ανέχεια οδηγούν 
ορισμένους ιδιοκτήτες να κόβουν ριζικά τα δέντρα τους έναντι ενός φτηνού 
τιμήματος. Την ξυλεία την εκμεταλλεύονται ορισμένοι έμποροι, χωρίς κανένα έλεγχο 
από τις αρμόδιες κρατικές αρχές. 
Για την αντιμετώπιση αυτού του προβλήματος απαιτείται: 

- Καταγγελία της ΚΑΠ, της ΕΕ και των αντιαγροτικών πολιτικών των 
κυβερνήσεων 

- Τροποποίηση και εφαρμογή, έστω σε πειραματικό στάδιο, της μελέτης 
για τον εκσυγχρονισμό του κερκυραϊκού ελαιώνα 

- Έκδοση άδειας κλαδέματος ώστε να υπολογίζεται η πραγματική 
ποσότητα παραγόμενης ξυλείας 

- Έλεγχος από τις αρμόδιες κρατικές υπηρεσίες στην εμπορία του ξύλου 

 
Κέρκυρα 21/4/18 Θ. Γουλής 
 Γ. Κορφιάτης 

 
 
 

--------Παράλειψη---------- 
 

 
Ακολούθησε διαλογική συζήτηση και το θέμα τέθηκε σε ψηφοφορία. 
 
Κατά την ψηφοφορία παρόντες ήταν οι κάτωθι Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 
 

1. Χρήστος Μωραΐτης του Γερασίμου, Πρόεδρος του Π.Σ. 
2. Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις 
3. Διονύσιος – Φώτιος (Σάκης) Τσούκας 
4. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
5. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ – Σωτηρίου 
6. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
7. Σπυριδούλα – Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου  
8. Μαρίνα Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
9. Σπυρίδων Βλαχόπουλος του Βασιλείου  
10. Ιωάννης Κουλούρης του Ανδρέα 
11. Λουκία Κατωπόδη του Αντωνίου 
12. Ανδρόνικος (Νικόλας) Βαλλιανάτος του Σωτηρίου 
13. Θεόδωρος Καμπίτσης του Αναστασίου 



14. Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου 
15. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
16. Παναγιώτης (Τάκης) Μεταλληνός του Νικολάου 
17. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
18. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος 
19.  Ιωάννης Κορφιάτης του Χαραλάμπους 
 

--------Παράλειψη---------- 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων επαναβεβαιώνει την ορθότητα των 
χειρισμών που έχουν γίνει μέχρι σήμερα, όπως αυτές είχαν συζητηθεί στην 
16η Συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου στις 27-8-2017, σχετικά με το 
αντικείμενο του θέματος και επιπλέον ζητάει:  

 Εφαρμογή πιλοτικών ορθολογικών κλαδεμάτων σε «νησίδες» 
ελαιοδένδρων από συνεργία υπό την καθοδήγηση των Γεωπόνων της 
Υπηρεσίας Αγροτικής Ανάπτυξης. Ασφαλώς η δαπάνη θα βαρύνει την 
Π.Ι.Ν.  

   Δημιουργία μητρώου των ήδη καρατομηθέντων ελαιοδένδρων και 
επιβολή ποινών, εάν μετά παρέλευση τετραετίας δεν υπάρξει συνέχιση 
των καλλιεργητικών φροντίδων.  

  
Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 65-7/21-04-2018   
  
    Ο Πρόεδρος Π.Σ.                                                      Ο Γραμματέας Π.Σ.  
 
 
   Χρήστος Μωραΐτης                                                  Δημήτρης Μπιάγκης 


